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IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA KOMITEJA 
SĒDES  PROTOKOLS 

Nr. 16. 

 

2024.gada 28.augusts 

Attālināta sēde 

 

Sēde sasaukta un atklāta plkst.14:15. 

 

Sēdes vadītāja – komitejas priekšsēdētāja Ineta Romanovska. 

Protokolētāja – sekretariāta vadītāja Vija Milbrete. 

Sēdē piedalās:  

Dalībnieki ar balsstiesībām - Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs.   

Pašvaldības darbinieki –  

Juridiskā atbalsta vadītājs Jānis Zvaigzne; 

Izglītības, kultūras un sporta pārvaldes vadītāja Linda Zaķe, Izglītības procesu atbalsta vadītāja 

Vera Kļaviņa, Jaunatnes darbiniece Zane Sniķere, Izglītības kvalitātes procesu vadītāja Ilze 

Lisovska; 

Īpašumu pārvaldes Galvenais saimniecības vadītājs Aivars Balodis. 

Baldones vidusskolas direktore Indra Šmite. 

Ieinteresētā persona - biedrības "TRĪS REIZ TRĪS" pārstāve Inese Grīnvalde. 

 

 

Darba kārtība 

1. Par Ķekavas novada Jauniešu domes nolikuma apstiprināšanu;  

2. Par saistošo noteikumu ''Par pašvaldības atbalstu sporta un veselības veicināšanā Ķekavas 

novadā" apstiprināšanu;  

3. INFORMATĪVS - Par atbalstu Pasaules latviešu saieta 3x3 rīkošanai Baldonē 2025. gadā;  

4. INFORMATĪVS - Skolēnu maršruti 2024/2025 mācību gadam;  

5. INFORMATĪVS - Par PII “Zvaigznīte” vecāku padomes iesniegumu;  

6. INFORMATĪVS - Par biznesa izglītības biedrības Junior Achievement Latvia līgumiem.  

 

 

Sēdes norisi fiksē audio ierakstā. 
 

Ineta Romanovska atklāj sēdi. 

 

 

Darba kārtība 

Par darba kārtību ziņo Ineta Romanovska. 

Gorkšs jautā, kāpēc sēdes darba kārtībā nav iekļauts no domes sēdes novirzītais priekšlikums par 

sportistu prēmēšanu. 

mailto:novads@kekava.lv


 

 

Romanovska paskaidro, ka šis jautājums nav aizmirsts, bet to iekļaus sēdes darba kārtībā tad, kad 

Parīzē beigsies paraolimpiāde, kurā piedalās dalībnieks no novada, un kuram vienmēr ir ļoti labi 

rezultāti. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina apstiprināt darba kārtību 

 

 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Ineta Romanovska, Kristīne Hāze, 

Rihards Gorkšs), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: 

Apstiprināt komitejas 2024.gada 28.augusta sēdes darba kārtību. 

 

 

 

1. Par Ķekavas novada Jauniešu domes nolikuma apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst. 00:01:45) 

Par jautājumu ziņo Zane Sniķere – tā kā pašvaldība saskaras ar problēmu, kad jaunieši nāk ar 

savām iniciatīvām, bet tās nevar realizēt, tāpēc ir doma veidot Jauniešu domi. Šā gada laikā ir 

tapis Jauniešu domes nolikums, kuru viņa vēlas, lai dome apstiprina, un tad varēs uzrunāt 

jauniešus, lai viņi pievienojas domei. Tālāk viņa stāsta par nolikuma saturu.  

Jautājumu sadaļā piedalās Romanovska, Sniķere, Ceļmalnieks, Cīrule, Zaķe. 

Ceļmalnieks komentē savu priekšlikumu. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Andra Ceļmalnieka - 

“Izteikt 7.un 9.punktu šādā redakcijā: 

7. Jauniešu domes sastāvā darbojas vismaz 15 (piecpadsmit) jaunieši t.sk. pa vienam 

pārstāvim no Ķekavas novada izglītības iestādēm (atbilstoši Jaunatnes likumā noteiktajam 

vecumam no 13 – 25 gadiem), kuri dzīvo vai mācās Ķekavas novada administratīvajā 

teritorijā (turpmāk – Ķekavas novads) un ir izteikuši vēlmi pārstāvēt jauniešu intereses.  

9. Jauniešu dome balsojuma kārtībā ievēl Jauniešu domes priekšsēdētāju un priekšsēdētāja 

vietnieku uz vienu gadu, kuras tiek izsludinātas ne vēlāk kā 15 (piecpadsmit) darba dienas 

pirms to norises.”, 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Ineta Romanovska, Kristīne Hāze, 

Rihards Gorkšs), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

Priekšlikums atbalstīts un Romanovska aicina līdz Finanšu komitejai papildināt nolikumu un 

balsot par lēmuma projektu.  

 

 

 



 

 

Par lēmuma projektu – 

“Ķekavas novada Jauniešu domes nolikums”, 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Ineta Romanovska, Kristīne Hāze, 

Rihards Gorkšs), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 1. 

 

 

 

 

 

2. Par saistošo noteikumu ''Par pašvaldības atbalstu sporta un veselības veicināšanā 

Ķekavas novadā" apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:23:44) 

Par jautājumu ziņo Dace Cīrule – lai nodrošinātu pašvaldības iesaisti sporta un veselības 

veicināšanā novadā, tad sagatavoti saistošie noteikumi. Šie noteikumi ir izstrādāti un veiksmīgi 

darbojas jau divus gadus, tomēr pamatojoties un jaunā Pašvaldības likuma normām, tie ir beiguši 

darboties un ir jāpārapstiprina. Tālāk Cīrule sniedz skaidrojumus par saistošajiem noteikumiem 

un informē, ka tie izgājuši sabiedrisko apspriešanu no 29.jūlija līdz 12.augustam, bet iebildes nav 

saņemtas. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par saistošo noteikumu ''Par pašvaldības atbalstu sporta un veselības veicināšanā 

Ķekavas novadā" apstiprināšanu”, 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Ineta Romanovska, Kristīne Hāze, 

Rihards Gorkšs), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 2. 

 

 

 

 

 

3. Par atbalstu Pasaules latviešu saieta 3x3 rīkošanai Baldonē 2025. gadā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:27:40) 

Par jautājumu ziņo Vera Kļaviņa – šis ir starpziņojums, bet konceptuāli komitejā saieta rīkošana 

jau apstiprināta. Pasākumā tiks iesaistītas vairākas iestādes un ir uzsāktas sarunas ar tām, lai 

rezultāts būtu pozitīvs. Pārrunas jau notikušas ar Baldones vidusskolas direktori un viņa 



 

 

iesniegusi aptuveno izmaksu tāmi un telpu sarakstu, kuras varēs nodot lietošanā. Vēl būs sarunas 

ar vairākām citām iestādēm, bet saieta organizatoriem tiks nosūtīta vēstule, kurā pašvaldība 

apņemas ņemt dalītbu šī saieta organizēšanā. 

Baldones v-sk direktore Indra Šmite aicina pieņemt lēmumu par nododamajām telpām, lai gan 

iestāžu vadītājiem, gan organizatoriem būtu mierīgs prāts. 

Jautājumu sadaļā piedalās Romanovska, Zaķe, Cīrule, Kļaviņa, Ceļmalnieks, Šmite, Zvaigzne, 

Inese Grīnvalde 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Inetas Romanovskas - 

IKS Pārvaldei sagatavot starpatbildes vēstuli biedrībai par 3x3 saietu Baldonē, 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Ineta Romanovska, Kristīne Hāze, 

Rihards Gorkšs), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

 

 

4. Skolēnu maršruti 2024/2025 mācību gadam 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:51:00) 

Par jautājumu ziņo Aivars Balodis – kā katru gadu pirms jaunā mācību gada pašvaldība pārplāno 

skolēnu autobusu maršrutus. Šogad lielākās izmaiņas saistītas ar Pļavniekkalna sākumskolu, kura 

atgriezusies savās jaunajās telpās. Viņš paskaidro, ka materiāliem pievienots iepriekšējā gada 

maršruts un šā gada maršruts ar paskaidrojumiem par izmaiņām. Viens no svarīgākajiem 

jautājumiem skolēnu pārvadāšanā ir bērni ar īpašām vajadzībām, un šo bērnu paliek aizvien 

vairāk. Materiāliem pievienots arī šo bērnu pārvadājumu maršruts. Bērnu ar invaliditāti 

pārvadāšani šogad būs nepieciešams papildus transports un plānots izmantot pašvaldības 

transportu, un tikai degviela izmaksās vairāk par pieciem tūkstošiem euro. Iepirkuma ietvaros 

maršrutus var tikai pagarināt vai saīsināt, bet jaunu maršrutu klāt likt nevar, tāpēc atrasts šāds 

risinājums. Balodis stāsta par saņemto iesniegumu un problēmām, kas ar to radušās. 

Jautājumu sadaļā piedalās Romanovska, Lisovska, Balodis. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Inetas Romanovskas - 

Apstiprināt izstrādātos skolēnu pārvadājumu maršrutus, 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Ineta Romanovska, Kristīne Hāze, 

Rihards Gorkšs), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

 

 



 

 

5. Par PII “Zvaigznīte” padomes vecāku iesniegumu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:58:38) 

Par jautājumu ziņo Vera Kļaviņa – 26.jūlijā saņemts iesniegums no pirmsskolas izglītības iestādes 

padomes, kurā ir vairāk jautājumu tieši par ēkas tehnisko stāvokli, bet ir arī divi jautājumi par  

izglītības jomu, no kuriem viens ir jautājums par iestādes vadītājas apstiprināšanu un otrs 

jautājums – vai pdome plāno deleģēt pārstāvi iestādes padomes sastāvā. Kartiņas pielikumā 

sagatavots atbildes projekts, kurā skaidrots, ka tiks izsludināts konkurss uz vadītāja amatu un 

saņemts Elīnas Rasnaces iesniegums, kurā viņa piekrīt darboties šajā padomē. 

Romanovska iesniegusi priekšlikumus un tos komentē. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

1.priekšlikums no Inetas Romanovskas - 

Par Ķekavas novada domes pārstāvi PII Zvaigznītes padomē deleģēt Elīnu Rasnaci, 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Ineta Romanovska, Kristīne Hāze, 

Rihards Gorkšs), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

2.priekšlikums no Inetas Romanovskas - 

Ķekavas novada Īpašuma pārvaldei nosūtīt sagatavoto atbildes vēstuli PII Zvaigznītes 

padomes vecāku pārstāvjiem, iekļaujot IKS Pārvaldes atbildes, jo lielākā daļa atbildes 

vēstulē attiecas uz ēkas stāvokli un remontdarbiem, 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Ineta Romanovska, Kristīne Hāze, 

Rihards Gorkšs), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

 

 

 

6. Par biznesa izglītības biedrības Junior Achievement Latvia līgumiem 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.01:03:24) 

Par jautājumu ziņo Ilze Lisovska – šādi līgumi bijuši jau vairākus gadus gan Baldones vidusskolā, 

gan Ķekavas vidusskolā. Šobrīd jaunu līgumu ar biedrību slēdz Ķekavas vidusskola, līguma 

termiņš būs trīs gadi, jo maksa neatšķiras. Budžetos abām skolām šīs izmaksas ir paredzētas. Par 

šo noteikto maksu skolas var izmantot pilnīgi visu, kas ir biedrības piedāvājumā. Mūsu gadījumā 

tie ir mācību uzņēmumi, dažādas konsultācijas, pasākumi, mācību materiāli pedagogiem, kuri var 

izmantot visus materiālus, kas attiecas uz uzņēmējdarbību. Pati programma paredz 

uzņēmējdarbības veicināšanu un izglītības iestāde var izvēlēties, kurā posmā. Viss atkarīgs no 

pedagogiem, kāda viņiem ir kapacitāte un kādās jomās jaunieši gatavi darboties. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

 



 

 

Priekšlikums no Inetas Romanovskas - 

Pieņemt zināšanai, 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Ineta Romanovska, Kristīne Hāze, 

Rihards Gorkšs), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

Sēdi slēdz plkst.15:22 

 

Komitejas priekšsēdētājs: (1PARAKSTS)  Ineta Romanovska 

 

Sēdes protokolētāja:  (2PARAKSTS)  Vija Milbrete 

 
1-2 ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN 

SATUR LAIKA ZĪMOGU. 

 


